
Szent Imre emlékplakettek 2a!2. november 5.

1. Dr. Kerekes Károly zirci apát posztumusz átveszi Dékány Sixtus zirci apát

Zírci apátként a volt cisáerci gimnaziumok átvételének kezdeményezője, később QtaIáIáíg) az

iskolát támogató alapítvány kuratóriumanak elnöke, az iskoia segítője.

2. Brückner Akos aWa a Szent Imre templom volt plébánosa

A ciszterci oktatás budapesti újraindulásanak élharcosa, aki a második honalapítás idején
gimnáziumunk hittanrira is volt. A Budai Ciszterci Szent Imre Gimnázium indulásanak apáti

áegbízottjaként sokat segített az új rends zet kia|akításában. 201 l-ben ÚjUuaa díszpoIgánává

avatíékegyebek mellett kiemelkedő közösségformáló munkásságáért.

3 Dr. Nemes Zoltán (Zoli bá') posztumusz átv eszi lánya.........

Ravatalánál 1998- ban a következő hangzott el: ,,Attól az embertől búcsúzunk, aki a budai

diákéveibenmagába szívott ciszterci szellemet úgy megőrizte évtizedeken át, hogy amint a

történelmi körülmények lehetővé tették, azt lángra is lobbantotta a Cisáerci Diákszövetség

megszervezésében végzett munkával, előbb budai elnökként, majd országos fotitkárként,

végül elnökként." Fátadhatatlan cserkészként a 433-as Szent Bernát cserkészcsapat

feltímasztásában is.

4. Dr. Erődi-Harrach Béla (Béla bá') posztumusz átveszi felesége: Adrien néni

l924-ben |ett cserkész a25. sz. Szent Imre cserkészcsapatbarr, melynek 1989-es újraindítója,

felvítágozíatója és éveken át parancsnoka. Cserkészgenerációk mondhatták nevelőjiiknek és

példaképiiknek. Brtékeket, szemléletet adott át és képes volt alkalmazkodni az űj kor
kihívásaihoz. Ő átmodta meg és indította el Csobánkán a Közép Európai Cserkószparkot,

melyhez számtalan diákunk a cserkészeten, illetve minden hatodikosunk az erdeí iskolan

keresztiil kapcsolódik.

5. Dr. Susits Tamás posztumusz átveszi: Susits Tamásné (Melinda)

1956-os szerepléséért többéves börtönbüntetésre ítélték. Szabadulása után Németországba

távozott. A nyrgaton élő ciszterci öregdiákok összefogőja, aNemzedékek Hídépítője program

megalkotója. A program segítségével az iskola legjobb diakjai éveken keresáül lehetőséget

kaptak, hogy kinti öregdiakoknál nyaralhassanak, nyelvet tanulhassanak és kapcsolat

épülhessen múltbéli és jelenlegi diakok között.

6. Dr. Seidl Gábor a Magyar Ciszterci Diákszövetség ügyvezető elnöke



Az iskola újraindításánakbánisát a Diákszövetség adta. Kezdeményezésiik és támogatásuk

nagy segítséget nyújtott a gimnéuium cisáerci rendhez való visszajuttatásában.

Seidl Gábor évek őtaaszövetség vezetőjeként segíti acísztercí öregdiákok összefogását, a

ciszterci értékek továbbhagy omémy ozésát.

7. Szegedi Ferenc a XI. kerület egykori polgármestere

A jobboldali MDF polgármesterként kötelességnek tekintette, hogy megoldja az iskolák

átadását a szerzetesrendeknek. Ő targyalt a rend képviselőivel, polgarmesteri ideje alatt

indulhatott el újra a Szent Imre Gimnáaium.

8. Dr. Tóth László a XI. kerület eevkori alpolgármestere

Alpolgármesterként ő volt a kerületi oktaüísügy, és az iskolaatadások felelős. Következetesen

képviselte, hogy korrekt módon adják át a gimnáziumot, alternatívákat dolgozott ki és végül

az ő javaslatát fogadta eI az önkormányzat, így került át a ciszterci rendhez az iskola.

9. Perczel Vera tanárnő a József Attila Gimnázium egykori tanára

Erkölcsisége, szakmai igényessége, tisáessége generációkon keresáül példamutató volt.

Eveken keresáül Vera néni szűkebb birodalmábar\ a biológia tanszéken jöttek össze az

egykori ciszterci öregdiákok, abban az ídőszakban, amikor nyilvánosan még nem lehetett.

Vasbanyai tanát inral közösen egyengették azi$jalaklllás tltját.

10. Vasbányai Ferenc tanár úr a József Attila Gimnázium egykori tanára

Most már fellebbentem afáty|ata titokíól: ő volt az atanár, aki 1969-ben dirákjaival résá vett

Brisits Frigyes temetésén. Következetesen váIIaIta, képviselte a ciszterci szellemiség

továbbélését a JAG-ban. Evkönyvek, almanachok szerkeszlője, melyekben mindig hangsúlyos

szerepet kaptak a cisztet gyökerek.

Ő volt az alakuló ciszterci diákszövetség kapcsolaftartőja a gimnazium részéről. Személyes

odaadásával, lelkesedésével segítette a diákszövetség kibontakozását.

11. Lukácsi Huba tanár úr a L atinovi ts Zo|tán D iákszín p ad, v ezet ő tanár a

A József Attila Gimnázium és a Szent Imre Gimnázium közötti híd, kapocs egyebek mellett a

Latinovits Zoltán Diákszínpad, amely 25 éve működik az iskola épületében. Tanár Úr
feltámasáotta az 1900-as évek első felének ciszterci színjátszását, megtartva és továbbadva

egy régi hagyományt. Kiváló művészet színvonalon mutatják be a világirodalom és a magyar

színjátszás remekeit. Nemcsak a Szent Imre színpadán adjak elő darabjaikat, hanem felkeresik



Nagy-Magyarcrszágkülönboző varosait is, A közelmúltban Tamási Áron: Tündöklő Jeromos

című darabj ával aralíaknagy sikert határon innen és túl.

12. Dr. Párdányi Miklós, ieazeató

a József Attila Gimnáziumban 5 éven keresztül, majd l997-től a Szent Imre
Gimnáziumban 15 éven át.

A József AttilaGimnáziumból való átmenet előkészítése és az új iskola indítása fiiződik
nevéhez. Szent Imrés igazgatőságaalatt formálódott, alakult ki a gimnázium mai arculata,

magas színvonala.

Hoffmann Tamás polgármester

A XI. kerület polgármesteri hivatala indulásától kezdve támogatta a gimnáziumot. Jelentős

támogatást eszközöltek az ídeí centenariumi év méltó megiinnepléséhez is.


